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Protokoll fra driftsstyremøte Smestad skole 

 

31/22 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjennes 

32/22 Godkjenning av protokoll fra 05.09.2023 

Protokoll fra møte 05.09.2023 godkjennes 

33/22 Rektor orienterer 

Rektor orienterer: 

• Innskriving – 90 elever står på listen vår pr i dag, og vi regner med tre 

klasser ved oppstart til høsten. Innskriving er 16.01. Info sendes snart ut.  

• 7. trinn har store utfordringer i læringsmiljøet, mye takket være sosiale 

medier mm utenom skoletid. Språkbruk, mobbing, ekskludering, merkepress 

mm gjør at miljøet er utrygt. Det ble diskutert hvilke verktøy skolen har, og 

svaret er at skolen har få konkrete verktøy. Generelt klassemiljøarbeid er 

det viktigste. Enkeltepisoder følges opp. Dialog med foresatte pågår jevnlig. 

Foreldremøte vurderes. Det ble også spilt inn at for eksempel Ullern VGS 

har hentet inn kjente ansikt for å snakke med elevene, som kanskje treffer 

bedre. 

• Vedlikeholdsarbeid: mens vi venter på ny skole, får skolen nytt lys i 

klasserom og ny mur i lille skolegård. Vi flikker her og der! 

• Smestad og Hoff skole: Tidsskjema for rehabilitering og bygg er ikke endret. 

Rektor sitter som profesjonell bruker i brukergruppe for Hoff skole.  



• Desember nærmer seg… raskt! 

• Skolen har kjøpt inn noe mer lærebøker i papir dette skoleåret enn i 

foregående, men det er fortsatt langt fra at det er læreverk til alle elever, 

selv i basisfag (særlig 5-7). Det legges opp til en ja-takk-begge-deler hva 

angår læremidler. 

34/22 Læringsresultater høsten 2023 og strategisk arbeid 

• Kort gjennomgang av resultater fra nasjonale prøver 2023 (vedlegget 

inneholdt en liten feil, der resultatene i lesing ble kopiert inn på alle foilene 

som sammenliknet skolen med landet og annet. 

• Resultatene viser: 

o Fortsatt gode resultater for Smestad skole 

o Ingen elever fritatt fra prøvene dette året. Går man utifra at fritatte 

elever normalt ville havne på nivå 1, er det færre elever på nivå 1 enn 

i de fleste foregående skoleår, altså et positivt resultat 

o Over 50% av elevene på nivå 3 i lesing 

o Noe nedgang i regning på nivå 3 (NP5) 

o Engelskresultater ikke spesielt bra. Årsaker kan være manglende 

prioritering, manglende faglærere og manglende læreverk.  

o Resultatene på 8. trinn viser at godt over 50% av elevene havner på 

nivå 4 og 5 (5 nivå på 8. trinn) 

• Strategiske mål for Osloskolen inkludert: kort gjennomgang av noen mål fra 

2023, samt et kort blikk mot 2023. 

35/22 Medarbeiderundersøkelsen høsten 2023 

• Kort gjennomgang av resultater fra medarbeiderundersøkelsen 2023 

(vedlagt for skolen som helhet): 

o Undersøkelsen viser at ansatte trives på Smestad, og er fornøyd med 

jobb, utviklingsmuligheter, egen arbeidssituasjon og ledelsen. Dette 

gjelder på alle avdelinger. Noe lav deltakerprosent, noe som mest 

slår ut via respondentene fra administrasjonen og SMAKS.  

o Det er ellers en medarbeiderundersøkelse det er litt vanskelig å 

bruke videre 

36/22 Økonomisk status  

Kort gjennomgang av økonomisk status. Notat, samt månedsrapporter for oktober, 

vedlagt. Kommentarer til notatet: 

• SMAKS går IKKE i minus, slik det står i notatet. UDA har feilberegnet 

refusjoner for gratis halvdagsplass for 4. trinn, og SMAKS får refundert 

750 000. Dette betyr at SMAKS mest sannsynlig vil gå i pluss. 

• Det er positivt at skolen virker å kunne klare å komme i balanse dette 

skoleåret. Driftsstyret er likevel bekymret når man ser på hvorfor skolen 

klarer balanse: nemlig kutt over hele linja, samt at skolen ikke oppfyller 

lærernormen.  

• Driftsstyret finner det rart at GDPR skal hindre skolen i å kunne følge opp 

økonomien på en god måte. Det ble påpekt av representant Borchgrevink at 

UDA trolig har «GDPR-angst», og at det aldri har vært meningen med GDPR å 



ikke gi nødvendige nøkkelpersoner tilganger til nødvendige opplysninger om 

ansatte.  

37/22 Eventuelt 

• Nytt møtetidspunkt: Tidspunkt for møte januar 2024 er flyttet til mandag 

15.01 kl 17.00 

• SMAKS 5-7: Spørsmål om SMAKS har vurdert tilbud for elever som er eldre 

enn det lovpålagte 1-4? Rektor følger opp.  

• Det er oppnevnt politisk representant til Skolemiljøutvalg, og dette vil 

dermed starte opp fra 01.01.2024. Rektor sørger for at elever, ansatte og 

foresatte blir valgt.  

• Representant Hopp tok opp klassesammensetning i første klasse etter 

innspill til politisk nivå. Foresatte har henvendt seg til henne med spørsmål 

for å få klassene mer geografisk samlet. Rektor informerte om at rutinen og 

policy for klassesammensetning i første klasse ligger fast, men at den igjen 

kan tas opp til vurdering. 

 

 

Med hilsen 

 

Thea Brøvig        Anton Rygg 

Driftsstyreleder      Rektor og sekretær for DS 

 

 

 


